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LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Semināra iela 9, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS, SPORTA UN SOCIĀLĀS KOMITEJAS 
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2025.gada 16.janvārī            Nr.1 
 
Sēde sasaukta pulksten 10:00 
Sēde atklāta pulksten 10:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Anda Kušķe – Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas priekšsēdētāja 
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti: Gita Avote - Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja vietniece 

Unda Ozoliņa – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle 
Vents Armands Krauklis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis  
Sandra Pilskalne – Izglītības, kultūras un sporta komitejas  
Baiba Karpova – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle 

Agnis Birkavs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 

Guntis Albergs – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis 

Līga Lāce-Jeruma – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Dace Bašķe – Izglītības, kultūras un sporta komitejas locekle 
 

Sēdē nepiedalās:  Andris Dainis – Izglītības, kultūras un sporta komitejas loceklis – aizņemts 
pamatdarbā 

 
Sēdē piedalās:  Kristaps Sula – pašvaldības domes deputāts  
 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Linda Ļebedeva – Juridiskās nodaļas vadītāja  
Inguna Medne – Izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā)  
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Arita Ārgale – Personāla nodaļas vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā) 

Rolands Rastaks – Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs 
Reinis Kulbergs – Valkas novadpētniecības muzeja direktors 
Natālija Dubrovska – Sociālā dienesta vadītāja (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Zane Mīļā – Saietu nama “Lugažu muiža” vadītāja 
Aivars Ikšelis – Valkas pilsētas kultūras nama direktors 
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 

mailto:novads@valka.lv
http://www.valka.lv/
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Līga Tetere – Valkas novada Centrālās bibliotēkas direktore  

 
Darba kārtība: 
 

1.  Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

2.  Par Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā 

3.  Informācija par paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā:  

1) Valkas novada Centrālā bibliotēka,  

2) Valkas pilsētas kultūras nams,  

3) Valkas pagasta, Turnas, Vijciema, Mierkalna, Kārķu tautas nami,  

4) Valkas novadpētniecības muzejs. 

4.  Par Sociālā dienesta paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā 

5.  Par izmaiņām Valkas novada pašvaldības Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļā 

6.  Par grozījumiem Multifunkcionālā jaunatnes iniciatīvu centra nolikumā 

7.  Par valsts budžeta mērķdotācijas pašvaldību vispārējās izglītības iestādēm sadali Valkas 

novadā no 2025.gada 1.janvāra līdz 2025.gada 31.augustam 

8.  Par valsts budžeta mērķdotāciju Valkas novada amatiermākslas kolektīvu vadītāju darba 

samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām 2025.gadā 

9.  Par mūžizglītības koordinatora funkcijas nodrošināšanas iespējām pašvaldībā  

 

 
1.§ 

Par komitejas sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo A.Kušķe. 
Deputāts G.Albergs ierosina uz nākamo komiteju uzaicināt Pašvaldības policijas pārstāvi, lai informētu par 
padarīto un problēmām. 
Komitejas priekšsēdētāja A.Kušķe aicina balsot par darba kārtības apstiprināšanu. 

"PAR"  -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību. 

 
 

2.§ 
Par Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot informāciju par paveikto, R.Rastaks. 
Debatē: V.A.Krauklis, A.Kušķe, U.Ozoliņa, G.Avote. 
R.Rastaks informē par nodaļas kultūras jomas veikumu 2024.gadā. 
V.A.Krauklis jautā, vai ir plāns uz doto brīdi, kā rīkoties, lai notiktu nepārtrauktība kultūras darbā, jo jaunajā 

Kultūras pārvaldē vēl darbinieku nav. G.Avote informē, ka viss ir procesā, ir izsludināts konkurss uz vadītāja 

amatu, esošie darbinieki joprojām strādā. U.Ozoliņa piebilst, ka organizatoriskie darbi bija jāveic jau 

decembrī, ja iestāde sāk strādā 1.janvāri. 

A.Kušķe piebilst, ka skolotāji ir ierosinājuši pamainīt “Cimzes lasījumu” formātu. 

R.Rastaks papildina ar informāciju par tuvākajiem darbiem, proti, normatīvo aktu sakārtošana, sporta jomā 

pasākumi notiks kā plānots, kaut arī nav sporta daļas vadītāja. 

Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
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3.§ 
Informācija par paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā 

_______________________________________________________________ 

 

Ziņo Aivars Ikšelis: Sniedz informāciju par notikušajiem pasākumiem Valkas kultūras namā. 

Ziņo Zane Mīļā: Informē par notikušajiem pasākumiem un nākotnes iecerēm. 

Ziņo Baiba Karpova: Informē par notikušajiem pasākumiem Turnas tautas namā, par sadarbības 
partneriem, par budžeta izpildi, kā arī par šī gada iecerēm. 

Ziņo Sandra Pilskalne: Informē par amatierkolektīviem, kas darbojas Kārķu tautas namā, par 
notikušajiem pasākumiem, ka arī par nākamajiem plāniem. 

Ziņo Līga Tetere: Informē par katras novada pagastu bibliotēkās notikušajiem pasākumiem, par 
izstrādātajiem projektiem, par šī gada plānotajiem pasākumiem. 

Ziņo Reinis Kulbergs: Informē par muzeja ēku slikto stāvokli, par šī gada iecerēm. 

Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
 

4.§ 
Par Sociālā dienesta paveikto 2024.gadā un nākotnes iecerēm 2025.gadā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot informāciju, N.Dubrovska. 
N.Dubrovska izklāsta informāciju par Sociālā dienesta sniegtajiem pakalpojumiem, par klientu 
apmierinātību, problēmām. 
Deputāte U.Ozoliņa un A.Birkavs iziet no sēžu zāles pulksten 11:43. 

 
Komitejas locekļi informāciju pieņēma zināšanai. 
 
Deputāte U.Ozoliņa ienāk sēžu zālē pulksten 11:45. 

 
 

5.§ 
Par izmaiņām Valkas novada pašvaldības Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
Debatē: U.Ozoliņa 
R.Rastaks paskaidro, ka saistībā ar Kultūras pārvaldes izveidošanu, bija nepieciešams atjaunot nodaļas 
nolikumu, jo nodaļas funkcijas ir mainījušās. 
U.Ozoliņa ierosina papildināt nolikuma atsevišķus punktus. 

Balsojums par priekšlikumu "Nolikumu vajadzētu papildināt ar uzdevumiem sadarbībai ar ministrijām, 
iesaisti projektos un dalību pieredzes apmaiņās. Ierosinu papildināt 9.punktu ar apakšpunktiem 9.1.7; 
9.1.8.; 9.1.9.", iesniedza Unda Ozoliņa 

"PAR"  -  
8 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Baiba Karpova, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Unda Ozoliņa, Agnis Birkavs) 

Priekšlikums pieņemts 
 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR"  -  
8 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Baiba Karpova, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  2 (Unda Ozoliņa, Agnis Birkavs) 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Apstiprināt nodaļas jauno nosaukumu “Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļa”. 
2. Apstiprināt Valkas novada pašvaldības Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļa nolikumu 

(pielikumā). 
3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmumu piemērot ar 2025.gada 1.janvāri. 
6. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 
Deputāts A.Birkavs ienāk sēžu zālē pulksten 11:50. 
 

6.§ 
Par grozījumiem Multifunkcionālā jaunatnes iniciatīvu centra nolikumā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks norāda, ka veikti tikai redakcionāli labojumu, bet ne saturiski labojumi. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
10 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Vents Armands Krauklis, Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, 
Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Izdarīt Valkas novada domes 2016.gada 29.decembra nolikumā Nr.12 „Multifunkcionālā jaunatnes 
iniciatīvu centra nolikums” šādus grozījumus: 
1.1. nolikumā mainīt saīsinājumu “IKSJ” uz “ISJ”; 
1.2. izteikt nolikuma 1.1. apakšpunkta otro teikumu šādā redakcijā: 

“Centrs darbojas Valkas novada pašvaldības Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas (turpmāk 
tekstā ISJ) sastāvā.” 

1.3. izteikt nolikuma 3.9. apakšpunktu šādā redakcijā: 
“Centra darbība tiek finansēta no Pašvaldības budžeta līdzekļiem, atbilstoši Domes 
apstiprinātajam Pašvaldības budžetam.” 

1.4. izteikt nolikuma 5.1. apakšpunkta otro teikumu šādā redakcijā: 
“Brīvā laika pavadīšanas iespējas organizē jaunatnes darbinieks.”. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
3. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors 
4. Lēmumu piemērot ar 2025.gada 1.janvāri. 
5. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 
 

Deputāts V.A.Krauklis iziet no sēžu zāles pulksten 11:55. 
 
 

7.§ 
Par valsts budžeta mērķdotācijas pašvaldību vispārējās izglītības iestādēm sadali Valkas 

novadā no 2025.gada 1.janvāra līdz 2025.gada 31.augustam 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
Deputāte A.Kušķe paziņo, ka nepiedalīsies balsošanā par 2.pielikumu. 
R.Rastaks informē, ka pedagogu algas tiek palielinātas par 2,6%, kā arī skolu direktoru atalgojums. 
A.Kušķe aicina balsot par lēmuma projekta 1.pielikumu: 

"PAR" -  
9 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 
 
A.Kušķe aicina balsot par lēmuma projekta 2.pielikumu: 

"PAR" -  
8 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Apstiprināt valsts budžeta mērķdotāciju pašvaldību vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba 
samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām sadali Valkas novadā no 2025. 
gada 1. janvāra līdz 2025. gada 31. augustam (1.- 2.pielikums). 

2. Iekļaut valsts mērķdotācijas daļu katras izglītības iestādes budžetā. 
3. Par lēmuma izpildi atbild Izglītības, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmuma 1.punktā noteikto finansējuma sadali attiecināt no 2025. gada 1. janvāra. 

 

 

8.§ 
Par valsts budžeta mērķdotāciju Valkas novada amatiermākslas kolektīvu vadītāju darba 

samaksai un valsts sociālās apdrošināšanas obligātajām iemaksām 2025.gadā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, R.Rastaks. 
R.Rastaks paskaidro, ka finansējums tiek piešķirts kolektīvam un mērķdotācijas apjoms ir dubultojies. 
S.Pilskalne vēlas noskaidrot, vai Kārķu aušanas pulciņš saņems finansējumu. 
A.Kušķe aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
9 (Guntis Albergs, Gita Avote, Dace Bašķe, Agnis Birkavs, Baiba Karpova, 
Anda Kušķe, Līga Lāce-Jeruma, Unda Ozoliņa, Sandra Pilskalne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J :  

1. Apstiprināt amatiermākslas kolektīvu vadītāju darba samaksai valsts budžeta mērķdotācijas 
finansējumu 2025. gadā: 

1.1.1. G1 grupā 7 kolektīviem 11 984,00 EUR; 
1.1.2. G2 grupā 8 kolektīviem  6 848,00 EUR. 

2. Grāmatvedības un finanšu nodaļai valsts budžeta mērķdotācijas finansējumu iekļaut Kultūras 
pārvaldes budžetā. 

3. Par lēmuma izpildi atbild Kultūras pārvaldes vadītājs. 
4. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
5. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 
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9.§ 

Par mūžizglītības koordinatora funkcijas nodrošināšanas iespējām pašvaldībā 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, R.Rastaks. L.Tetere. 
Debatē: U.Ozoliņa, I.Grandava, L.Lāce-Jeruma, S.Pilskalne, B.Karpova, G.Albergs. 
R.Rastaks informē, ka iepriekš mūžizglītības funkcijas novadā veica Latvijas -Igaunijas institūts, kā arī 
informē par mūžizglītības darbinieka funkcijām. Norāda, ka ir uzrunājis bibliotēkas direktori, kas ir piekritusi 
daļu no šīm funkcijām veikt. 
Notiek diskusija. 
 
Deputāte L.Lāce-Jeruma atslēdzas no komitejas ZOOM tiešsaistes pulksten 12:12. 
 
L.Tetere uzstājas, jautājot, kā deputāti saredz, ko viņi gribētu, lai viņa, kā mūžizglītības speciālists dara, 
kas ir tās funkcijas, kas būtu jāveic. 
R.Rastaks izsaka savu redzējumu, proti, gribētu, lai cilvēkiem ir informācija, kur un, ko tie var mācīties, kā 
arī kvalitatīvā novirzīšana un iespēju robežās organizēt kursus, seminārus, lekcijas.  
G.Avote aicina izrunāt kādas funkcijas pārdalās un ko var paņemt bibliotēka. L.Tetere norāda, ka nav 
paredzēts nekāds finansējums lektoriem, bet var nodrošināt ar telpām. 
U.Ozoliņa atgādina, ka var organizēt kursus ar dalības maksu un piebilst, ka mūžizglītība nav tikai seniori, 
bet arī nodarbības ar bērniem, ar māmiņām, tās ir arī ikdienas mācības, tāpēc ir jābūt vienam cilvēkam, 
kas šo visu koordinē. 
S.Pilskalne izsakās par savu pieredzi semināru organizēšanā un finansējuma piesaistīšanā. 
A.Kušķe ierosina uz nākamo komiteju sagatavot, kas ir mūžizglītības koordinatora funkcijas. 
G.Albergs aicina noskaidrot, ko paši iedzīvotāji vēlas, rīkojot kādu tikšanos. Uzskata, ka šis amats viņaprāt 
neiet kopā ar bibliotēku, bet vairāk ar Izglītības nodaļu. 
B.Karpova izsakās, ka loģiski būtu šo amatu ielikt Izglītības nodaļā, ja tiek veidots atsevišķs amats. 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komiteja  
N O L E M J : 

1. Uzdot Izglītības, kultūras, sporta un jaunatnes nodaļas vadītājam un Valkas novada Centrālās 

bibliotēkas direktorei sagatavot savu redzējumu, vai būtu jāveido jauna amata vieta “Mūžizglītības 

speciālists”, vai kā papildu pienākumi pie kāda esošā amata un kādas būtu  mūžizglītības 

speciālista funkcijas, kuras būtu nepieciešamas Valkas novadā. 

2. Iepriekšminēto informāciju prezentēt nākamajā Izglītības, kultūras, sporta un sociālajā komitejā. 

 

A.Kušķe jautā, kā virzās jautājums par Ētikas komisijas nolikumu, par kuru jau tiek runāts kopš vasaras. 

Jautā, kā ir mūsu pašvaldībā ar bērnu drošību autobusos, ņemot vērā notikušo nelaimes gadījumu Ventspilī. 

Vai par šo jautājumu ir diskutēts ar darbiniekiem? 

Notiek diskusija. 

A.Kušķe turpinot, jautā par disku golfa laukuma tālāko virzību, uz ko G.Avote atbild, ka inventārs ir iegādāts, 

šobrīd darbs ir procesā un pavasarī grozi tiks uzstādīti, jau ir iezīmētas vietas groziem, tiek veidotas kartes. 

 

Sēde slēgta pulksten 12:30 

 
Sēdes vadītājs        Anda Kušķe 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 


